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Op 17 mei 2024 stelde S. Ceulemans (Leefbaar Rotterdam) ons schriftelijke vragen over
Gepland Barendrechts AZC op gemeentegrens (24bb003344).

Inleidend wordt gesteld:
Begin vorig jaar liet de gemeente Barendrecht weten het voornemen te hebben tot de
vestiging van een AZC in het Zuidelijk Randpark, op de gemeentegrens met Rotterdam bij
Lombardijen. De gemeente Rotterdam was hier terecht zeer ontstemd over, aangezien dit
gelet op de ligging de facto zou neerkomen op een Rotterdams AZC waar de kwetsbare
wijk Lombardijen veel hinder van zou ondervinden. Het plan werd vervolgens in juni van
datzelfde jaar weer ingetrokken als onderdeel van de deal rond de huisvesting van
statushouders in de Merwehaven. In december liet de gemeente Barendrecht echter
plotsklaps, opnieuw tot verrassing en onvrede van Rotterdam, weten alsnog asielopvang
en opvang van Oekrainers in het Zuidelijk Randpark te overwegen. De verantwoordelijk
wethouder van Barendrecht liet hierbij wel optekenen dat de plannen niet zouden
doorgaan indien de Spreidingswet geen doorgang zou vinden. Nu uit het landelijke
hoofdlijnenakkoord blijkt dat de Spreidingswet wordt ingetrokken, moeten de
Barendrechtse plannen dus zo snel mogelijk en definitief van tafel.

Hieronder volgen de vragen en onze beantwoording:

Vraag 1:
Wat isde meest recente stand van zaken met betrekking tot de plannen van de
gemeente Barendrecht omtrent asielopvang in het Zuidelijk Randpark en de
communicatie hierover tussen de gemeenten Rotterdam en Barendrecht?
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Antwoord:
Op 7 mei 2024 heeft de gemeente Barendrecht in een brief de provincie Zuid-Holland
verzocht het perceel in het Zuidelijk Randpark in te kunnen zetten voor het realiseren van
de maatschappelijke opgave vanuit de Spreidingswet'. In haar reactie" geeft de
gedeputeerde staten aan dat er vanwege de ligging aan de gemeentegrens en lopende
afspraken afstemming nioet worden gezocht met de gemeente Rotterdam voordat de
provincie Zuid-Holland verder in gesprek gaat over verpachten of verkopen van dit perceel
voor dit doel. De gemeente Barendrecht heeft hierna nog geen contact gezocht met de
gemeente Rotterdam over dit onderwerp.

Vraag 2:
Bent u ermee bekend dat het Barendrechtse college van B&W heeft aangegeven dat
de plannen voor opvang in het Zuidelijk Randpark niet doorgaan indien de
Spreidingswet geen doorgang vindt?

Antwoord:
Ja".

Vraag 3:.
Onderschrijft u, nu uit het landelijke hoofdlijnenakkoord blijkt dat de Spreidingswet
wordt ingetrokken, dat er maar één conclusie mogelijk is, namelijk dat het plan voor
het AZC in het Zuidelijk Randpark definitief van tafel moet? Zo nee, waarom niet?

Antwoord:
Ons standpunt is ongewijzigd t.o.v. vorig jaar. Een eventuele opvang houdt onvoldoende
rekening met de gevolgen voor de aangrenzende kwetsbare wijk Lombardijen. Er zou
grote druk op de voorzieningen in de wijk (onder andere scholen en zorg) ontstaan. (Zie
23bb008678) Ook past opvang van vluchtelingen onzes inziens niet binnen de
bestemming van het gebied (zie 23bb002174).

Vraag 4:
Bent u bereid deze boodschap op korte termijn krachtig aan de gemeente
Barendrecht over te brengen, zodat de inwoners van Lombardijen voorgoed verlost
worden van de dreigende overlast in hun wijk?

Antwoord:
In onze brief van 18 februari 2023 hebben wij ons standpunt is schriftelijk kenbaar
gemaakt aan het college van burgemeester en wethouders van Barendrecht. (Zie
23bb001175) In opvolgende bestuurlijke en ambtelijke contacten met de gemeente
Barendrecht is aangegeven dat ons standpunt ongewijzigd is. Wij zullen dit blijven
benadrukken in onze contacten met de gemeente Barendrecht en de provincie Zuid
Holland.

1 https://www.zuid-holland.nl/politiek-bestuur/bestuur-zh/gedeputeerde
staten/besluiten/besluit/brief-b-en-w-barendrecht-verzoek-uitsluitsel-inzake-perceel-zuidelijk
randpark-i
2 https://www.zuid-holland.nl/politiek-bestuur/bestuur-zh/gedeputeerde
staten/besluiten/besluit/brief-b-en-w-barendrecht-verzoek-uitsluitsel-inzake-perceel-zuidelijk
randpark-i
3 https://www.deschakelbarendrecht.nl/nieuws/algemeen/70250/mini-azc-alleen-als
spreidingswet-van-kracht-wordt
4 https://barendrecht.raadsinformatie.nl/vergadering/1178271 (Vanaf minuut 39 in de
videoregistratie van de vergadering)
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Zoals aangegeven in onze brief aan u over de doorstroomvoorziening statushouders
(23bb004363) heeft de Gedeputeerde Staten toegezegd dat voor de duur van de
ingebruikname van de doorstroomvoorziening de Silja Europa in de gemeente Rotterdam,
het perceel niet benut zal worden voor de opvang van vergunninghouders of asielzoekers.
De gedeputeerde staten herbevestigd deze afspraak in de brief die zij op 4 juni 2024 aan
de Gemeente Barendrecht hebben gestuurd5.

Burgemeester en wethouders van Rotterdam,

De burgemeester,

5 https://www.zuid-holland.nl/politiek-bestuur/bestuur-zh/gedeputeerde
staten/besluiten/besluit/brief-b-en-w-barendrecht-verzoek-uitsluitsel-inzake-perceel-zuidelijk
randpark-i
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